
SKUPŠČINA SAVE RE

Hrvaški Adris brez
nadzornika

Pri imenovanju novih nadzornikov lastniki, povezani z
državo, preglasovali hrvaško Adris grupo, četudi naj bi

ta imela 30 odstotkov Save Re
Damijan Toplak

Čeprav je bila na včerajšnji skupšči-
ni delničarjev Save Re (ta ima v sku-
pini Zavarovalnico Sava, v kateri sta
tudi nekdanji Zavarovalnica Mari-
bor in Tilia) zgolj ena vsebinska
točka, imenovanje novih nadzor-
nikov, pa je skupščina trajala skoraj
eno uro. Prvotni zaplet je nastal že s
tem, ker je nasprotni predlog za svo-
jega nadzornika (dr. Petra Kraljica)
podala hrvaška Adris grupa, ki pa
ni formalna lastnica Save Re, ampak
ima delnice pri skrbniških bankah.
Napako sta tik pred skupščino po-
pravili Raiffeisen banka Avstrija
in Zagrebačka banka, ki sta nato
vložili oziroma podprli identič-
ni predlog, vendar pa je ta dobil le
31-odstotno podporo prisotnih del-
ničarjev, zato Kraljic v novem šti-
riletnem obdobju ne bo nadzornik
Save Re. So pa bili izvoljeni Davor
Ivan Gjivoje, ameriški poslovnež
hrvaških korenin, Andrej Kren iz
Kolektorjevega FMR, Mateja Lovšin
Herič iz državnega SDH, ki je s četr-
tino delnic največji lastnik Save Re,
in upokojeni finančnik Keith Wil-
liam Morris.

Lastniki ne bi smeli spraševati
nadzornikov?
Hrvaška Adris grupa, ki je že la-
stnica Croatie Osiguranje, bo tako
morala še nekaj časa počakati, da
dobi svojega nadzornika. V zraku
tudi ostaja vprašanje, koliko lastni-
štva ima dejansko prek skrbniških
računov v Savi Re, a ugiba se, da
okrog tretjine. Večino ima (ne)po-
sredno država, in prek SDH je bilo
včeraj doseženo, da se je za predse-
dujočega skupščine s strani Save Re
sprva predlagani odvetnik Bojan
Pečenko zamenjal z drugim od-
vetnikom Urošom Iličem. Zakaj

točno je prišlo do te zamenjave, ni
jasno, se je pa Ilič včeraj "proslavil"
z izjavo, da delničarji, torej lastniki,
ne smejo postavljati vprašanj nad-
zornikom, ampak le upravi. Kdo pa
naj bi potem, če ne lastniki, in če ne
na skupščini, spraševal nadzornike?
Po skupščini je namreč ostalo ne-
odgovorjeno vprašanje, kaj je bilo z
domnevno spornimi posli in provi-
zijami pri Croatii Airlines pri novo-
pečenem nadzorniku Davorju Ivanu
Gjivoju, ker tega niso želeli komen-
tirati ne predstavniki Adris grupe,
češ da to ni njihov predlagani nad-
zornik, in ne predsednica aktualne-
ga nadzornega sveta Mateja Lovšin
Herič. Nekateri so menili, da so to
bili posli njegovega očeta, ki mu je
prav tako ime Davor Gjivoje. Vseka-
kor pa bodo morali nadzorniki te
zadeve razčistiti, da ne bi dobili do-
datne črne pike.

Namreč Kristjan Verbič, pred-
sednik Vseslovenskega združenja
malih delničarjev (VZMD), je spo-
mnil, da sta bila predlagana in ime-
novana dva obstoječa nadzornika
(Heričeva, Morris), ki naj bi sodelo-
vala pri po njegovem sporni krivdni
razrešitvi nekdanjega predsednika
uprave Save Re Zvonka Ivanušiča,
ki je vložil odškodninsko tožbo in
tožbo na delovnem sodišču. Verbič
pravi, da se v medijih omenja, da so
bile poleg cenitve, ki je bila podlaga
za razrešitev, na voljo še štiri cenitve,
ki pa niso dokazovale morebitnega
oškodovanja. Ob tem upoštevani
cenilec edini naj ne bi imel licence
za tovrstno ocenjevanje nepremič-
nin. Mateja Lovšin Herič je odgovori-
la, da nadzorniki še vedno vztrajajo
pri takratni odločitvi na podlagi do-
kumentacije, ki so jo prejeli. Na naše
vprašanje, zakaj omenjena nekaj več
kot pet milijonov evrov vredna ne-
premičnina še vedno sameva, če pa

je bila celo preplačana, pa je Heriče-
va odgovorila, da je to vprašanje za
upravo Save Re. Jošt Dolničar, pred-
sednik uprave Save Re, pa je odvr-
nil, da naj bi se zadeve začele urejati
s koncem leta, s tem pa verjetno tudi
koristiti nekdanja poslovna stavba
ACH, ki je spodnesla Ivanušiča.

Jazbec pa čaka
Marko Jazbec, nekdanji prvi mož
SDH, sicer že mesece čaka na pri-
dobitev zavarovalniške licence za
vodenje Save Re, kar je po svoje ne-
navadno, če je bil primeren za vo-
denje državnega SDH, da bi ga tako
dolgo morali zdaj preverjati pri
Agenciji za zavarovalni nadzor. Jošt
Dolničar tega ni želel komentirati,
uprava Save Re pa za zdaj ostaja tri-
članska, ob Dolničarju sta namreč
člana uprave še Srečko Čebron in
Mateja Treven. Za delnico Save
Re, ki je ob nekaj povečanem pro-
metu v zadnjih dneh priplezala do
17,25 evra, pa se je včeraj nekoliko
zmanjšalo zanimanje in pri dobrih
92 tisoč evrih dnevnega prometa
je bil zaključni tečaj delnice Save
Re 16,79 evra. Vseeno pa je v priho-
dnjih mesecih pričakovati zanimi-
vo lastniško dogajanje okrog Save
Re in ali se bo za lastniški prevzem
ob hrvaški Adris grupi vključil še
kdo, morda poljski PZU ali italijan-
ski Generali.
Domnevno
preplačana
stavba, kije
odnesla Zvonka
Ivanušiča, pa še
kar sameva
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Gjivoje nadzornik že danes
Včerajšnje skupščine se je udeležilo kar 83,18 odstotka delnic z glasovalno
pravico, medtem ko 10 odstotkov lastnih delnic glasovalne pravice nima.
Davor Ivan Gjivoje je namesto 11. oktobra lani odstopljenega Branka To-
mažiča začel svoj štiriletni nadzorniški mandat že danes, preostali trije
včeraj izglasovani nadzorniki (Andrej Kern, Mateja Lovšin Herič in Keith
William Morris) pa ga bodo 16. julija letos. Zaposlene v Savi Re, ki bo lan-
skoletne poslovne rezultate predstavila jutri, v nadzornem svetu zasto-
pata Gorazd Kunstek in Mateja Živec.
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Borut Jamnik (levo), predsednik uprave
Modre zavarovalnice, kije delničarka

Save Re, med preverjanjem gradiva za
skupščino. Foto: Robert BALEN
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